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RO.0002.5.2022.DR 

 

Protokół  Nr XXXII/22 

Z XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która rozpoczęła się w dniu 30 czerwca 

2022 roku i była kontynuowana w dniu 5 lipca 2022 r. w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we 

Fromborku. 

Godzina rozpoczęcia obrad – 14:02  

Godzina zakończenia I części obrad – 15:48 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 8 radnych. Nieobecni radni to: Błoch Ewa, Fiuk 

Beata, Janicka Anna, Ros Agnieszka, Woelky Longina, Zabłocki Marcin, Zakrzewska Urszula. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pani Krystyna Lewańska – Radna Rady Powiatu Braniewskiego, 

 Pani Małgorzata Sienkiewicz – Pracownik CBK we Fromborku, 

 Pan Bogdan Jussis – Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów we Fromborku, 

 Pan Kazimierz Kubiak – Prezes Zarządu ROD „Nad Zalewem” we Fromborku, 

 Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork,  

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

oraz oglądających transmisję online. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XXXII zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku.  Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 

radnych w sesji uczestniczy 7 radnych. Nieobecni to: Błoch Ewa, Fiuk Beata, Janicka Anna, Markun 

Robert, Ros Agnieszka, Woelky Longina, Zabłocki Marcin, Zakrzewska Urszula. 

W związku z brakiem kworum Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodnie z § 31 pkt. 4 Statutu Gminy 

Frombork ogłosił 30-minutową przerwę w obradach. 

14:03 – 14:30 – przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk stwierdził 

prawomocność obrad, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczy 8 radnych. Nieobecni 

radni to: Błoch Ewa, Fiuk Beata, Janicka Anna, Ros Agnieszka, Woelky Longina, Zabłocki Marcin, 

Zakrzewska Urszula. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Kamilę Grządziejewską 
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Radna wyraziła zgodę.    

 

Sekretarzem obrad została radna Kamila Grządziejewska 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że wpłynęły trzy wnioski odnośnie 

porządku obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku: 

1. Wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork z dnia 23 czerwca 2022 r. o wprowadzenie do 

porządku obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej projektów uchwał, w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Frombork dla obszaru w rejonie miejscowości Biedkowo, 

Wierzno Wielkie i Ronina;      

 oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Frombork      

Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

     Za głosowało 8 radnych   

     Przeciw głosowało 0 radnych 

     Wstrzymało się 0 radnych 

     Zmiana została przyjęta 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

2. Wniosek Komisji Budżetu i Finansów  z dnia 27 czerwca 2022 r o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie: 

 wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu działki o numerze 123/14, obręb Wielkie 

Wierzno, położonej w m. Nowe Sadłuki, Gmina Frombork, dla której Sąd Rejonowy w 

Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00031958/6, wraz z posadowionymi 

na niej budynkami użytkowymi. 

 

      Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

      Za głosowało 8 radnych.  

      Przeciw głosowało 0 radnych.  

      Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

      Zmiana została przyjęta. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

3. Wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork z dnia 29 czerwca 2022 r. o wprowadzenie do 

porządku obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą umowy dzierżawy na kolejny 

okres do 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, z 

przeznaczeniem na plac składowy 

      Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

      Za głosowało 8 radnych.  

      Przeciw głosowało 0 radnych.  
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      Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

      Zmiana została przyjęta. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28 kwietnia 

2022 roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 28 kwietnia 2022 roku 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

7. Raport o stanie Gminy Frombork za rok 2021 r.: 

a) debata 

      b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy      

Frombork 

8. Wykonanie budżetu za rok 2021: 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2021 r.; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wykonania 

budżetu za rok 2020, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za rok 2021, 

d) dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2021 rok, 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza, 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza, 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork 

z tytułu wykonania budżetu za 201 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030; 

b) zmian w budżecie na 2022 r.; 

c) przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do rozpatrzenia petycję z dnia 4 maja 2022 r.; 

d) rozpatrzenia skargi z dnia 10 marca 2022 r.; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntów, umów dzierżawy na 

kolejny okres do 3 lat, po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat, z 

przeznaczeniem na umieszczenie bannera reklamowego na ogrodzeniu obiektu „Orlika”; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów rolnych umów 

dzierżawy na kolejny okres do 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na 

okres 3 lat; 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu działki o numerze 22/2, obręb 5 

Frombork,  dla której Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze 

EL1B/00017135/7; 

h) zmiany uchwały w sprawie powołania Honorowego Komitetu Organizacyjnego obchodów 

50 rocznicy „Operacji 1001 Frombork” we Fromborku w 2023 roku; 
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i) przyjęcia Planu rozwoju Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej FROMBORK na lata 2021-2030; 

j) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2022 roku;   

k) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Braniewskiego w 2022 roku na realizację zadania 

pn. „Poprawa warunków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1308N odc. 

Baranówka; 

l) oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Frombork; 

m)  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Frombork dla obszaru w rejonie 

miejscowości Biedkowo, Wierzno Wielkie i Ronina.   

n) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą umowy dzierżawy na kolejny 

okres do 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, z 

przeznaczeniem na plac składowy.                                                    

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXI 

sesji Rady Miejskiej z dnia 28.04.2022 r. – uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 28 kwietnia 2022 roku.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 28.04.2022 r. zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.  

Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od 28.04.2022 r do 30.06.2022 r. -  

sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała, dlaczego zostało unieważnione postepowanie dotyczące 

przebudowy ciągów pieszych. 

Wyjaśnień udzielił zastępca burmistrza Damian Krasiński. Wszystkie oferty, które wpłynęły nie 

spełniały wymagań ustawy prawo o zamówieniach publicznych, dlatego też postepowanie zostało 

unieważnione. Zapytanie ofertowe będzie, bądź już nie jest ponowione. 
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Ad. pkt 7. 

Raport o stanie Gminy Frombork za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że Raport, radnym oraz sołtysom 

został przesłany, został również upubliczniony w sposób zwyczajowo przyjęty.  

a) debata 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk otworzył debatę. 

Nikt nie zgłosił chęci udziału w debacie. 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy      

Frombork. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XXXII/421/22 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 30 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/421/22 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/421/22 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2021 r. 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz poprosił Panią Skarbnik o omówienie 

tematu. Pani Skarbnik Ewa Rymarska poinformowała, że sprawozdanie z realizacji budżetu za 2021 r. 

było w szczegółach, omówione na komisjach Rady Miejskiej. Burmistrz uzupełniając sprawy 

związane z realizacją budżetu za rok 2021 poinformował, że pierwszy raz w jego kadencji budżet 

zamknął się nadwyżką w kwocie ponad 2 mln zł, nie są to jednak środki do użytku bieżącego, 

przeznaczone są na konkretny cel. W ramach Polskiego Ładu otrzymaliśmy na chwilę obecną 

finansowanie rzędu 17 950 tys. zł, czekamy jeszcze na rozstrzygnięcie dwóch wniosków na kwotę 

6 860 tys. zł, co w sumie dałoby kwotę 23 mln zł, jest to potężna suma jak na nasz budżet i 

możliwości finansowe gminy. Analizując zapisy związane z realizacją poszczególnych programów 

krążą myśli w kwestii, ewentualnego lekkiego wyhamowania, bo te pieniądze nie są za darmo, oprócz 

udziału własnego, który musimy spełnić, są sprawy związane z sytuacją w kraju, czyli postępującą 

dość szybko inflacją, dlatego też trzeba do tych spraw podejść bardzo rozsądnie, zawalenie jednego z 

projektów jest to katastrofa dla finansów gminy. Nastepnie burmistrz podziękował wszystkim radnym 

za swoją mądrość. Stwierdził, że obecna rada jest dość wyjątkową radą, która pracuje na argumenty - 

słucha, rozumie i doradza, dodał, że przyjemnie pracuje się z takimi ludźmi, z którymi można 

rozmawiać, a nie działa to na zasadzie nie, bo nie, gdyż wszyscy pracujemy dla dobra gminy. 
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Podziękował również sołtysom i członkom rad sołeckich za owocną i merytoryczną współpracę, 

mieszkańcom za terminowo płacone podatki oraz składane wnioski, które są bardzo ważne oraz 

pracownikom Urzędu Miasta i Gminy, dyrektorom i kierownikom jednostek organizacyjnych za 

wysiłek i trud włożony w realizację postawionych zadań. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił Skarbnika Gminy Frombork o 

odczytanie opinii Regionalnej Izby Rachunkowej w sprawie wykonania budżetu za 2021 r.; Pani Ewa 

Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork odczytała uchwałę RIO.IV-0120-122/22  składu orzekającego 

Regionalnej Izby Rachunkowej w Olsztynie z dnia 13.04.2022 r. w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Frombork sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Frombork za rok 2021 - załącznik nr 9 do protokołu. 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2021 r.; 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił o odczytanie opinii Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Magdalena Jakóbczyk  przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy Frombork  

za rok 2021 -  załącznik nr 10 do protokołu. 

 

d) dyskusja nad sprawozdaniem.  

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk otworzył dyskusję nad sprawozdaniem 

Burmistrza. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XXXII/422/22 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2021 r . wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/422/2. 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta 

Uchwała Nr XXXII/422/22 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza. 
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Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił o odczytanie wniosku Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej.  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Magdalena Jakóbczyk przedstawiła 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielnie absolutorium dla Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił o odczytanie opinii w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Skarbnika Gminy Ewę Rymarską. 

Skarbnik Ewa Rymarska odczytała uchwałę nr RIO.IV-0120-154/22 składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 20 maja 2022 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie udzielnie absolutorium Burmistrzowi 

Fromborka za 2021 rok – załącznik nr 14 do protokołu 

 

h) podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XXXII/423/22 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 30 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/423/22 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/423/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Zbigniew Pietkiewicz podziękował radnym za zaufanie i wspólną pracę, 

dodał, że nie pracuje sam, absolutorium jest to wotum zaufania również dla współpracowników za rok 

ciężkiej i wytężonej pracy, w tym miejscu złożył podziękowania swojemu zastępcy Damianowi 

Krasińskiemu, pani skarbnik Ewie Rymarskiej, pani sekretarz Barbarze Chomackiej oraz pozostałym 

pracownikom urzędu, dyrektorom i kierownikom jednostek organizacyjnych. Na zakończenie 

powiedział, że uzyskane absolutorium jest potwierdzeniem, że zgoda buduje, zapewnił, że tempo nie 

zostanie zwolnione - będziemy działać jeszcze mocniej, gdyż przed nami wiele, wiele  nowych 

wyzwań.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk złożył Panu Burmistrzowi gratulacje z tytułu 

uzyskanego absolutorium., pogratulował również Pani Skarbnik.  Kwiaty wraz z gratulacjami na ręce 

Pana Burmistrza oraz Pani Skarbnik złożyli pracownicy urzędu.  

O godz. 15:17 salę obrad opuściła radna Magdalena Jakóbczyk. 
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Po opuszczeniu sali obrad przez radną Magdalenę Jakóbczyk, Przewodniczący Rady Miejskiej 

stwierdził brak kworum i zgodnie z § 31 pkt. 4 Statutu Gminy Frombork, przerwał obrady i ogłosił 30-

minutową przerwę. 

15:17 – 15:47 przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk stwierdził, że na ogólną liczbę 15 

radnych w sesji uczestniczy 7 radnych. Nieobecni to: Błoch Ewa, Fiuk Beata, Janicka Anna, 

Jakóbczyk Magdalena, Ros Agnieszka, Woelky Longina, Zabłocki Marcin, Zakrzewska Urszula.       

W związku z tym, że nie udało się zwołać kworum Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 15:48 

przerwał obrady, poinformował, że nowy termin posiedzenia tej samej sesji zostanie wyznaczony po 

uzgodnieniu z wszystkimi radnymi. 

5 lipca 2022 r. – kontynuacja obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku 

Godzina rozpoczęcia obrad – 9:03  

Godzina zakończenia II części obrad – 9:47 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych. Nieobecni radni to: Ros Agnieszka, 

Woelky Longina, Zabłocki Marcin. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pani Krystyna Lewańska – Radna Rady Powiatu Braniewskiego, 

 Pan Bogdan Jussis – Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów we Fromborku, 

 Pan Kazimierz Kubiak – Prezes Zarządu ROD „Nad Zalewem” we Fromborku, 

 Mieszkańcy miasta Fromborka, 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 18 do protokołu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady XXXII 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku.  Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych. Nieobecni to: Ros Agnieszka, Woelky 

Longina, Zabłocki Marcin. 

Ad. pkt 9. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości wszystkich uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/424/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/424/22 
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Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/424/22 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/425/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie zmian w 

budżecie na 2022 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/425/22 

Za głosowało 7 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 4 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/425/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/426/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie przekazania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do rozpatrzenia petycję z dnia 4 maja 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/426/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/426/22 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/427/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi z dnia 10 marca 2022 r  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/427/22 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/427/22 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  



10 
 

Nr XXXII/428/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntów, umów dzierżawy na kolejny okres 

do 3 lat, po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat, z przeznaczeniem 

na umieszczenie bannera reklamowego na ogrodzeniu obiektu „Orlika” 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/428/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/428/22 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/429/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów rolnych umów dzierżawy na 

kolejny okres do 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres 3 lat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/429/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/429/22 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/430/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż, w drodze przetargu działki o numerze 22/2, obręb 5 Frombork,  dla której 

Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00017135/7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/430/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/430/22 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/431/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie powołania Honorowego Komitetu Organizacyjnego obchodów 50 

rocznicy „Operacji 1001 Frombork” we Fromborku w 2023 roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/431/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/431/22 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/432/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Planu rozwoju Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej FROMBORK na lata 2021-2030 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/432/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/432/22 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/433/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta i Gminy Frombork w 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/433/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/433/22 stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/434/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Braniewskiego w 2022 roku na realizację zadania pn. 

„Poprawa warunków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1308N odc. Baranówka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/434/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 
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Uchwała Nr XXXII/434/22 stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

l) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/435/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie oceny 

aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/435/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/435/22 stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

m) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/436/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Frombork dla obszaru w rejonie miejscowości Biedkowo, 

Wierzno Wielkie i Ronina  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/436/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/436/22 stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

n) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXII/437/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 5 lipca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą umowy dzierżawy na kolejny okres do 3 lat 

po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, z przeznaczeniem na plac 

składowy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXII/437/22 

Głosowanie zostało przerwane. Zgłoszono wątpliwości odnośnie procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały, na wniosek burmistrza został 

wprowadzony do porządku obrad podczas I części obrad w dniu 30.06.2022 r. Przewodniczący 

zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza wniosek o przerwę w obradach.. Radna Jadwiga Urbanowicz 

zgłosiła wniosek o przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podał wniosek pod głosowanie 
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Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 3 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

9:23 – 9:29 – przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady, stwierdził prawomocność. W sesji 

uczestniczy 12 radnych, nieobecni to: Ros Agnieszka, Woelky Longina, Zabłocki Marcin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził kontynuację głosowania uchwały Nr XXXII/437/22 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/437/22 stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

 

Ad. pkt 10. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała zastępcę burmistrza, czy od ostatniej rozmowy zostało już coś 

ustalone odnośnie godzin otwarcia Orlika. – Temat jest na etapie procedowania, z panią sekretarz 

mamy pewne rozwiązanie, aby wydłużyć godziny otwarcia Orlika o przynajmniej 2 godz. - 

ewentualne przesunięcia pracowników działających w sekcji komunalnej.  Propozycja dla jednego z 

pracowników, na chwilę obecną nie mamy jeszcze jasnej deklaracji samego pracownika. Pracujemy 

nad tym i chcielibyśmy, aby Orlik wykorzystywany był w 100 procentach, żeby młodzież korzystała z 

niego jak najwięcej. 

Radny Robert Markun zapytał o dofinansowanie dla ROD, o którym rozmawiano przed sesją. Czy 

nie ma wprowadzenia uchwały w tej sprawie? Zastępca burmistrza wyjaśnił, że zmiany zostały 

wprowadzone w budżecie zgodnie z procedowaniem uchwały, w której jest projekt o Rodzinnych 

Ogrodach Działkowych. 

Pan Kazimierz Kubiak – Prezes Zarządu ROD „Nad Zalewem” we Fromborku podziękował 

radnym  za przychylność i dokonanie zmian w budżecie, dodał, że niewątpliwie udzielona pomoc w 

kwocie 15 tys. zł wpłynie na poprawę bezpieczeństwa we Fromborku, alejka będzie lepiej doświetlona 

i przyjemniej będzie się po niej spacerować. 

Mieszkanka Fromborka, Pani (…) przychyliła się do tego, co powiedział Pan Kubiak. Dodała, że 

władze ogródków działkowych są bardzo zaangażowane w problem, jaki jest na dolnym tarasie, jeżeli 

chodzi o działki. Następnie opowiedziała o zdarzeniach mających miejsce w miniony weekend. 

Działka, którą użytkuje została zalana, nie po raz pierwszy, nie pierwszy też raz porządkowała działkę 

i altankę, jednak to, co się stało w piątek to ją przeraziło. Gdy posprzątała już po powodzi i wydawało 

się, że wszystko jest w porządku, działka została ponownie zalana. Sprzątaniem po kolejnym zalaniu 

zajęła się w sobotę, do prac porządkowych używała wody z pobliskiego rowu i pomimo, że robiła w 

rękawicach, to całe dłonie miała sparzone, miała wrażenie, że miała do czynienia z jakimś kwasem. 

Niezwłocznie udała się do domu, a następnie do szpitala i do dziś bierze leki. Stwierdziła, że opisane 

powyżej zdarzenie, spowodowała używana do sprzątania woda z rowu, musiały się w niej znajdować 

jakieś toksyczne substancje. Uzupełniając wypowiedź pani (..), Prezes Zarządu ROD poinformował, 

że ma dokumentację fotograficzną wykonaną po ostatniej ulewie i może ją udostępnić.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy pani gdzieś to zgłaszała np. do sanepidu, aby pobrali 

próbki wody. Pani (…) odpowiedziała, że ma w słoiku pobraną próbkę wody, jednak ze względu na 

szacunek i przez to, że współpracuje z urzędem nie dała do badania, ponieważ byłaby to chyba 

sytuacja szkodliwa dla nas wszystkich. Ma nadzieję, że dojdzie do jakiegoś porozumienia i coś się z 

tym zrobi. Przewodniczący powiedział, że dobrzy by było poznać przyczynę i stwierdzić, czy to było 

spowodowane właśnie kontaktem z tą wodą, a jeśli tak to skąd to się wzięło. Radna Jadwiga 

Urbanowicz zapytała, do kogo należą rowy, kto powinien je czyścić i udrażniać. Pani (…) 

powiedziała, że rowy od lat nie były czyszczone, a są prawdopodobnie i gminne, i powiatowe, i 

morskie, należałoby ustalić właścicieli gruntów, na których się znajdują wspomniane rowy. Prezes 

Zarządu ROD zaproponował, aby pan przewodniczący oraz wszyscy zainteresowani radni po sesji, 

bądź w innym terminie udali się na teren ogródków działkowych w celu obejrzenia jak to wygląda na 

miejscu i w czym jest problem. Poinformował, że jest w stałym kontakcie z zastępcą burmistrza i 

czynią starania, aby doprowadzić do udrożnienia rowów melioracyjnych. Poinformował również, że 

prawdopodobnie jeden z budynków przy ul. Katedralnej zamiast do sieci kanalizacyjnej podłączony 

jest do burzówki i nad tym problemem też należałoby się pochylić. Radna Jadwiga Urbanowicz 

powiedziała, że radni o tym wiedzą i już dawno na ten temat były rozmowy z dyrektorem 

Wodociągów. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Prezesowi Zarządu ROD za zaproszenie, 

zaznaczył, że nie omieszka skorzystać, poprosi także panią Lonię, aby komisja na najbliższym 

posiedzeniu uwzględniła zaproszenie żeby w terenie rozpoznać sprawę. Radna Magdalena Jakóbczyk 

powiedziała, że inne komisje może też by chciały. Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że 

wszyscy radni zostaną powiadomieni o terminie posiedzenia komisja i będą mogli dołączyć. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała, czy Pan Burmistrz zna sprawę, jak sytuacja wygląda na 

chwilę obecną. Zastępca burmistrza odpowiedział, że sprawa melioracji Fromborka, procedowana jest 

już od pewnego czasu. W związku ze zmienioną, bodajże pod koniec 2019 r. ustawą Prawo wodne  

zmieniły się możliwości wykonania zadania czyszczenia rowów melioracyjnych. Zgodnie z tą ustawą 

właściciel gruntu, na którego terenie znajduje się rów powinien się nim zajmować. Właściciele 

gruntów, na których znajdują się rowy zostali już ustaleni. To, co jest niezbędne do wykonania i 

najszybsze, które powinno się wykonać, to jest działka skarbu państwa –za torami w kierunku Zalewu 

Wiślanego, czyli odprowadzenie nadmiaru wód burzowych, roztopowych i innych do wód Zalewu 

Wiślanego. Na chwilę obecną pracownicy ustalają możliwości współfinansowania tego zadania               

z Koleją  Państwową i ze Skarbem Państwa. Niezbędna będzie ocena sposobu partycypacji, także 

innych osób, do których te rowy należą, niektóre należą do osób prywatnych, szczególnie rowy przy 

ul. Mickiewicza. Trzeba będzie się zastanowić jak tę kwestię rozwiązać, ponieważ z budżetu gminy 

nie możemy finansować czyszczenia rowów, które są we właściwości danej nieruchomości. Natomiast 

idąc w kierunku znalezienia problemu stanu kanalizacji burzowej, która jest przy ul. Basztowej i ul. 

Mickiewicza w dniu dzisiejszym zostało zlecone Wodociągom przeprowadzenie testu ciśnieniowego, 

aby sprawdzić drożność kanalizacji. Z tego, co można zaobserwować na mapach to tak naprawdę u 

pani, która wcześniej mówiła o swoich problemach na Rodzinnych Ogrodach Działkowych, problem 

wysokiej wody w rowie na ul. Mickiewicza, który idzie w kierunku ROD, to nie jest problem tylko i 

wyłącznie tego rowu, który idzie przy ul. Błotnej, ponieważ po ostatniej ulewie w piątek uczestnicząc 

w pewnych wydarzeniach okazało się, ze ten rów jest suchy, więc tam odpływ wody jest prawidłowy. 

Problem jest w zapełnionej kanalizacji deszczowej przy ul. Mickiewicza i wysokości wody w rowie 

należącym do Urzędu Miasta i Gminy, który nie ma pełnego odprowadzenia do Zalewu Wiślanego, 

prawdopodobnie mamy do czynienia z zatorem bądź podwyższeniem samego dna rowu, który jest 

wyżej niż przepusty. Pracownicy służb komunalnych w stopniu możliwym do wykonania udrożnili 

wszystkie kratki odprowadzające wodę opadową do kanalizacji deszczowej. W dalszej części zastępca 

burmistrza odniósł się do wspomnianej przez pana prezesa sytuacji podłączenia jednego z budynków  

mieszkalnych do sieci burzowej - na pewno będziemy się pochylali nad tymi zadaniami w momencie 

realizacji projektu, na który otrzymaliśmy dofinansowanie z Polskiego Ładu, a mianowicie 
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modernizacja sieci kanalizacyjnej i wodociągowej. Na zakończenie zaapelował, tak jak wcześniej pan 

przewodniczący, do pani, która zgłaszała problemy zdrowotne, aby w takim przypadku jednak badania 

wody wykonać. Pozwoli to uzyskać odpowiedź, czy zaistniałą sytuację spowodowały jakieś szkodliwe 

substancje znajdujące się w wodzie -być może wprowadzone celowo, czy też inne czynniki. Jeżeli 

będzie taka potrzeba to wystąpimy do Wód Polskich, jeśli chodzi o uzasadnienie korzyści, korzystania 

z rowów, wtedy Wody Polskie wydając swoją decyzję jasno pokażą, kto w danej części powinien 

partycypować w czyszczeniu rowu, żeby tutaj nie było problemów, jeśli chodzi o sprawy związane z 

wydatkami środków na daną część. Na zakończenie zastępca burmistrza powiedział, że sprawa jest 

rozwojowa i niecierpiąca zwłoki. 

 

Ad. Pkt. 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XXXII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: radna Kamila Grządziejewska 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Fromborku 

/-/ Ryszard Pawluczuk 

 

 

 

Transmisja z XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 30 

czerwca 2022 roku i była kontynuowana w dniu 5 lipca 2022 r. została utrwalona na płycie CD - 

znajduje się ona w Biurze Rady. 

 

 

 

 


